
  

Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne zdravotnícke a bytové  
     zo dňa 16. 01. 2007 
 
 
 
Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 
 
Program : 
 
1.) prerokovanie žiadosti o dávku v hmotnej núdzi 
2.) rôzne 
 

 
bod 1.) prerokovanie žiadostí o dávku v hmotnej núd zi 
 
V mesiaci január bolo o dávku v hmotnej núdzi vyplatených 14 osôb v celkovej výške 
29 500 Sk. 
 

Bod 2.) Rôzne 
 
Predsedkyňa komisie pre veci sociálne, zdravotnícke a bytové pani Pikulíková Mária 
privítala všetkých členov komisie. Po úvodnej reči pani predsedkyni sa každý člen 
komisie predstavil a povedal niečo o sebe.  
 
Komisia prerokovala Rokovací poriadok, kde sa jednohlasne dohodla o zmene v čl. VIII 
– uznesenie  komisie bod 2.) a to, že komisia je spôsobilá uznášať sa aj je prítomná 1/3 
všetkých jej členov a v čl. X – spoločné ustanovenia bod 2.) a to zápisnicu vyhotoví 
tajomník komisie najneskôr do troch pracovných dní. Každý člen komisie obdrží kópiu. 
 
Komisia berie na vedomie : 
 

- Zásady pre priznávanie jednorazových dávok v hmotnej núdzi v mestskej časti 
BA Lamač  

- Praktické pokyny pre zisťovanie pomerov občanov žiadajúcich o jednorazovú 
dávku v hmotnej núdzi 

- Plán činnosti komisie pre veci sociálne, zdravotnícke a bytové 
 
Komisia prerokovala žiadosť  
 
- pani Hurbaničovej ohľadne priznanie jednorázovej dávky v hmotnej núdzi 
a jednohlasne žiadosť zamietla aj napriek tomu, že menovaná je v zlej finančnej situácii. 
Žiadosť sa zamietla  z dôvodu nesplnenia podmienky a to trvalý pobyt v mestskej časti 
BA Lamač. Komisia odporúča podať žiadosť na príslušný miestny úrad,  kde má 
menovaná trvalý pobyt. 
 
- o finančnú dotáciu na rok 2007 Základnej organizácii nepočujúcich – slovenský zväz 
sluchovo postihnutých a odporúča žiadosť prerokovať v komisie pre kultúru, voľný čas 
a revitalizáciu ihrísk. Ing. Šedová Gabriela navrhuje zriadiť grant odkiaľ by sa 
financovali konkrétne aktivity. 
 



  

- pani Kataríny Bruteničovej  - AG BruK, Studenohorská 55, Bratislava o prerokovanie 
ponuky starostlivosti pre seniorov v mestskej časti BA Lamač. Komisii odporúča 
napísať odpoveď, že ponuke evidujeme, ale toho času máme uzavretú zmluvu 
s neziskovou organizáciou Privilégium, ktorá  zabezpečuje opatrovateľskú službu v MČ 
Lamač. 
  
- pani Mgr.  Kytkovej Alici , ktorá ponúka priestory  pre približne cca 4 až 7 osôb 
v rodinnom dome na Rajtákovej ul. č. 12/A v Bratislave. Miestny úrad napísal dňa 
11.1.2007 odpoveď, kde menovanej oznamujeme, že jej ponuku vedieme v evidencii 
a v prípade záujmu ju budeme kontaktovať. 
 
 - Asociácia supervízorov a sociálnych poradcov sa obrátila na miestny úrad o pomoc 
pri hľadaní priestorov, ktoré by boli vhodné na prácu s rodinou s menšími skupinami. 
Komisia odporúča žiadosť evidovať a hľadať riešenie ako vyhovieť vyššie menovanej  
asociácii. Komisii odporúča prehodnotiť zmluvu p. Gabča v kotolni či sa plní jej 
naplnenie.  Informácia bude členom komisie podaná na najbližšom zasadnutí komisie. 
 
 
Komisia odporúča prehodnotiť opatrovateľskú službu (činnosť aj financovanie) Na 
ďalšie zasadnutie odporúča predložiť prehľad nákladov tých mestských častí, ktoré 
vykonávajú opatrovateľskú činnosť vo svojej réžii a mestské časti, ktoré vykonávajú 
opatrovateľskú činnosť cez neziskovú organizáciu. 
 
Komisia navrhla termíny zasadnutí komisií na I. polrok 2007  vždy v utorok o 16,30 
hod v termínoch  : 6.2.2007 , 13,3.2007, 3,4.2007, 15,5.2007 a 5,6.2007 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie riadne ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             Mária Pikulíková   
                                      predsedkyňa 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Andrea Janíková – tajomníčka komisie 
 


